
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

1/3 
 

 
Sagsansvarlig: 

René Bojsen 
 

Gørlev Skole  

Kalundborgvej 8 

4281 Gørlev 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 4. juni 2025 kl. 17.00 – 20.00 

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter - Anja Wuust Henriksen, Stefan Conche Eger Nielsen, Steen Schou Christensen, Heidi 

Marcussen, Søren Moos Christensen, Camilla Jeppe 

Medarbejderrepræsentanter - Rikke Larsen og Sanne My Fersgaard 

Elevrepræsentanter - Alma Rosfort og Malou Storr 

Skoleledelsen - René Bojsen og Betina Seierø 

 

Mødeleder: Skolebestyrelsesformand, Anja Wuust Henriksen 

Ordstyrer: Skolebestyrelsesnæstformand, Stefan Conche Eger Nielsen 

Referent: Sanne My Fersgaard 

Fraværende: Betina Seierø, Steen Schou Christensen og elevrådet 

 

Dagsorden Referat 

1. Velkommen   

2. Referent og mødeleder Mødeleder: Stefan 

Referat: Sanne 

3. Elevrådet v/Rikke og elevrødderne 

 

 

Der er blevet afholdt en god trivselsdag.  

 

Der er ikke flere møder i elevrådet i år.  

4. Status på budget v/René 

 

 

Der er underskud 

- Vi har en del elever fra IC, som er sendt videre, og det 

koster 

- Det er svært at følge med i økonomien, når der er 

visitationer hver måned, som kan have økonomisk 

betydning 

5. Gennemgang af klasser v/René 

 

 

Der er tre nye elever på vej til almen skolen i indskolingen. 

 

Der er klasser, hvor enkle elever der udfordrer læringsmiljøet 

6. Medarbejdertrivsel v/Sanne 

 

 

Vi er begyndt på vores egen måling 

- MED skal i næste uge samle op og planlægge næste 

skridt 

 

Anja undersøger prisen på Rune Strøm 

- Forslag om at Rune Strøm ud og snakke om, hvilken 

betydning brok har i/for ens arbejdsliv 
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7. Orientering om 

personalesituationen v/René 

 

 

Der er en lærer som har opsagt sin stilling  

- Der er lavet et stillingsopslag, som allerede er sendt ud 

8. Status på multibane v/Rene  

 

 

Anja skriver et lille skriv, som René kan sende videre til 

tovholderen for multibanen, som kan sendes ud til 

sponsorerne.  

 

Heidi tager kontakt til kommunen vedr. byggetilladelsen  

- René sender sagsnummer til Heidi 

9. Forskønnelse af skolen v/Camilla 

 

 

Skolen ser trist og slidt ud indvendig 

- Kan vi gøre noget?  

 

Bestyrelsen vil gerne nedsætte et forskønnelsesudvalg  

- Camilla, Heidi og Sanne 

10. Formandens beretning v/Anja 

 

Årsberetning er udsendt til bestyrelsen 

- Den er godkendt fra den resterende bestyrelse 

11. Arbejdsdag på Gørlev Skole 

v/Stefan 

 

Ønske om en arbejdsdag 

- Lørdag d. 13. september inviterer skolebestyrelsen til 

arbejdsdag kl. 10.00-15.00 

- Skolen giver grill og drikkelse 

 

Punktet sættes på dagsorden til det første møde i det 

kommende skoleår 

12. Endelig beslutning vedr. placering 

af legeplads v/Stefan 

 

Udvalget foretrækker placering på græsplænen  

- Sammenhæng mellem parkour og den nye legeplads 

13. Ufravigelig procesplan for 

investering af ude- og inde miljøer 

- status fra sidste møde v/udvalget 

 

René indkalder Martin, vores pedel, til møde omkring 

byggetilladelse til den kommende legeplads 

- Den vil bestyrelsen gerne have afsted inden ferien, hvis 

muligt 

14. Kort orientering: 

- Formand 

- Skoleledelsen: 

  indsatsområdet kommende skoleår 

- Forældrene 

- Lærerne 

 

Formanden 

- Kommunikation – Bestyrelsen vil gerne deltage i de 

kommende forældremøder.  

- Anja vil gerne deltage i møder for at sikre god 

kommunikation – Skriv en dato til hende, inden der 

indkaldes 

- Anja tilmelder skolen til Rettighedsugen 

Skolelederen 

- Bo Søndergaard laver skemaer for os i år 

- Medarbejderne har i denne periode været gode til at 

give en hjælpende hånd med – Kæmpe ros 

- Viceskoleleder-stillingsopslag er udsendt. Der har været 

flere på besøg, og der er landet et par ansøgninger  

Ansættelsessamtaler: 

- 17. juni kl. 15.00 – første omgang af VS,  

- 24. juni kl. 16.00 – Lærerstilling,  

- 26. juni kl. 15.00 – anden omgang af VS 

Lærerne:  

- Prøveperioden er i fuld gang 

- Matematik-/grundlovsdag d. 6. juni 

 

15. Kort orientering:  
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- Formand 

- Skoleledelsen 

- Forældrene 

- Lærerne 

 

16. Eventuelt 

 

 

SoMe 

- Der kommer fortsat positiv feedback på vores SoMe – 

Nye forældre i kommende 0.kl. har lagt mærke til det 

og kommenteret på det 

- Det er de gode historier som fylder, og det ser ud til, 

udefra, at skolen er aktiv, og at der laves fed 

undervisning, både på skolen og udenfor skolen.  

Forældremøder 

- Det opleves som frustrerende, at forældre skal dele sig 

eller vælge klasse, hvis de har flere børn på skolen til 

fælles forældremøderne  

 


